
 

 

Föräldramöte 29 augusti 2023 
 

• vi tycker att stämningen i laget blivit bättre under året. Det märks att killarna blivit 

äldre. Det gav mycket för laget att åka på cup, killarna var väldigt fina med varandra. 

  

• Vi har inte fått spelschema för Örebrocupen än. När det kommer lägger vi ut det på 

laget. Vi är garanterade 4 matcher 2x15 min.  

 

• Vi kommer sälja bingolotter för hk Eskil även i år. Från och med i år så får laget 

hälften och föreningen den andra hälften av förtjänsten. Elin samordnar lagets 

försäljning. Vi tar med oss önskemålet om att komma igång tidigt med försäljningen.  

 

• Det kommer bli ett antal herrmatcher där vi är med och hjälper till. Det behöver vara 

6st föräldrar och gärna så många killar som möjligt. Vi ser det som ett tillfälle att 

göra något kul med laget. Vi tittar på matchen tillsammans och killarna har möjlighet 

att vara med på inspring. Kallelse läggs ut och om vi inte får in tillräckligt många 

frivilliga föräldrar så får vi delegera ut ansvar till några av er.  

 

• Det kommer finnas tillfälle Hallsberg men inte bestämt än. Utifrån detta är det bra 

om killarna börjar träna på att duscha efter matcher speciellt vid bortamatcher. Är 

det någon som tycker det är extra jobbigt så säg gärna till oss så vi vet. Vi kommer 

alltid att ha en manlig ledare i omklädningsrummet för att säkerställa att det är bra 

stämning.  

 

• Kommer det nya killar som vill spela i laget så är vi tacksamma om ni meddelar oss så 

vi har möjlighet att ta emot dem på ett bra sätt. Lättast för oss är om de kommer på 

torsdagsträningarna.  

 

• Vet du någon som kan tänka sig att sponsra laget med ex overaller så vore det 

toppen. Hör av dig till oss.  

 

• Är det någon som har tips på någon form av gratisaktivitet som vi kan göra med laget 

eller en ex träningslokal att låna så hör gärna av er. För att stärka lagkänslan. 

 

• Olles pappa erbjöd sig att hålla en fysträning med killarna i brottning vilket vi tyckte 

lät väldigt kul och bra för killarna.  

 

• På tränarfronten kommer vi att tappa Malin då Vincent valt att satsa på fotbollen. 

Rebecca kommer att ha svårt att vara med på träningar och i stället ta en mer 

administrativ roll och vara behjälplig på matcher. Är du intresserad av att vara med 

och hjälpa till på träningar så prata med någon av oss tränare så berättar vi mer. 

Malin har också lagt ut en fråga till herrlaget om det finns någon därifrån som kan 

tänka sig hjälpa till.  



 

 

• Serien börjar sista helgen i september. Spelschema är inte klart så vi får återkomma 

med det senare.  

 

• Vi är många i truppen för ett lag men för få för två. Vi kommer att kunna vara Max 

13 spelare till matcherna så det kan bli så att alla får stå över någon match, kanske 

löser det sig naturlig med sjukdom och krock med andra aktiviteter. Magnus pratade 

också med killarna om vikten av att delta aktivt på träning och att om man inte är 

med och deltar utan istället går i från och vägrar delta i vissa övningar så kan det 

resultera i att man inte heller får vara med på nästkommande match. Alla kan ha en 

dålig dag så detta är mer om vi ser ett mönster. Blir det fallet kommer vi så klart att 

prata med er föräldrar så ni vet läget. Vår förhoppning är att alla killarna deltar aktivt 

på träningarna. 

 

• Vi pratade i slutet av mötet om försäljning och att det finns ganska bra med pengar i 

lagkassan men att om vi åker på cup med övernattning i vår så behövs det mer. En 

försäljning av något slag kommer därför att starta under hösten. Föräldragruppen 

har lagt ut förslag om vad som ska säljas och det vore bra om alla skriver i gruppen 

vilket alternativ ni föredrar så att vi kan dra igång.  

 

• Ett stort tack till föräldragruppen som fixat en fin uppstart för grabbarna. Vi ser fram 

emot en spännande säsong. Med vänlig hälsning, tränarna  


